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Til klassekontaktene 24/25:  

Referat FAU-møte Skauen kristelige skole 03.02.2025 kl 20:00 – 21:00 
 

Til stede:  

Leder: Svein Ole Daltveit    (referent)   

1. kl: - 6. kl: Anja M. Landsverk 

2. kl: Annette T. Semb 7. kl: Ole Ch. Tempelen 

3. kl: - 8. kl: David A. Hylland 

4. kl: Christoffer Aas 9. kl: Stine B. Bergerud 

5. kl: - 10. kl: Kristine B. Minnesjord 

 

Møtet ble innledet med en kort andakt og bønn ved FAU-leder. 
 

SAK 03- 24/25 Storforeldremøte: Planlegging 
Som avklart i desember, får vi besøk av Alexis Lundh fra HeltFri.net / Tro & Medier tirsdag 18. mars 

i Skauen kirke. Tidspunkt er satt til kl 17:30, og møtet kombineres med å invitere voksne i 

menigheten. Det blir også en kombinasjon med skolen neste dag, slik at det planlegges foredrag 

for ungdomsskolen på formiddagen 19. mars. 

Det er behov for å raskt få ut kunngjøring/påminnelse på Min skole og klassegruppene, slik at flest 

mulig kan sette av kvelden. FAU deler tekst i klassegrupper (Facebook / SMS) i uke 6 og får skolen 

til å dele i Min skole rundt vinterferien og når det nærmer seg:  

«Hei! Legg inn kvelden 18. mars i kalenderen. Vi får besøk av Alexis Lundh i Skauen kirke kl 17:30. 

Han vil prate om utfordringer og Bibelens svar rundt temaet ungdom og seksualitet. Etter 

foredraget blir det enkel servering og mingling, med mulighet til å støtte 10. klassens tur. 

Velkommen!» 

Vi får laget en digital plakat, som vi deler etterhvert og på infoskjermer i kirke/skole. FAU-leder 

avklarer med Alexis om dette, samt cirka tidsbruk og om det er ønskelig med sang før/etter 

foredraget. 

Det serveres twist, kjeks, gjerne skuffekake, i tillegg til kaffe, te og vann/saft. I møtet oppfordres 

deltakerne til å gi en valgfri sum til skolen som bidrag til 10. klassens tur. 

 

SAK 05- 24/25 Referatføring av avklaringer 
Referatføring av avklaringer vi gjorde digitalt i høst: 
 

- Som innspill til kommunens arbeid med trafikksikkerhetsplan, kom vi med et par forslag som 

gjelder Håvundveien, som eies av Telemark fylkeskommune. Vi foreslo at det jobbes for 

"oppmerket gangfelt" ved busstoppet Skauen. Videre oppfordret vi til å se på krysningsstedene i 

40-sonen, der spesielt kryssende fra Hestehagvegen over Håvundvegen ikke har noe venteareal. 
 

- Vi avsto fra å uttale oss i forbindelse med kommunens plan for Bølehøgda skole. 
 

- Før jul fikk skolens ansatte en påskjønnelse i form av kurver med julekos på personalrommet. 

 

Eventuelt 

8. klasse melder at de har kontroll i forhold til planlegging av 17. mai og vil etterhvert kalle inn til 

møte i komitéen. 


